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1 Piæsentationsrunde og konstituering af den nye bestyrelse
Ledelsen forlader lokalet mens formand og næstformand vælges
Derefter foitsættei mødet som et ordinært skolebestyrelsesmøde, hvoi ledelsen deltager

Ad. 1: Konstituering
Fredsvalg. Vi kan nøjes med 4 forældrevalgt, men skulle gerne have et medlem mere.
Tetese er valgt som formand, og Søs er valgt som næstformand.
Der er materialer fra Skole og forældre til alle.
Møder placeres tirsdage fra kl. 18.00-20.00. Næste møde i november.

2. Janne Westerdahl deltager med oplæg til drøftelse Emnet er forældiesamaibejde og betydningen af 
skole/hjemsamarbejde (fra 18 15 — 19 00)
Ad. 2: Janne præsenterer gruppen Forældresamarbejde under Fælles Folkeskole Bornholm. 
Janne deltager på bestyrelsesmøder på Kildebakken, Åvang og på Paradisbakkeskolen for, at 
vi kan inddrage flere forældres og medarbejderes perspektiver på forældresamarbejde.
Janne orienterer kort om projekt Fælles Folkeskole Bornholm og lidt om baggrunden for 
projektet; resultatet af skoleundersøgelsen i 2018. Et af målene i projektet er, at Folkeskolen 
skal have et tæt forældresamarbejde.

Kort øvelse to-og-to om forældresamarbejde:
”FIvad karakteriseret et godt forældresamarbejde?”
Nok ressourcer 
Kompetent personale
At man som foiældre føler sig velkommen, selvom man har et barn med udfordringer
Tillid og åbenhed
Bliver mødt lespektfuldt
Nysgerrighed — viden er værdifuld
Laves aftaler, der føles op og begge parter over
Dialog — kommunikation
F orventnmgsafstemning
Tæt forældresamarbejde



"Hvordan kan skolen inddrage og give medindflydelse på børnenes skoleliv?”
Forældrene kender deres børn bedst - eksperter 
Har samme mål og arbejder samme vej — fælles aftaler 
At skolen deler de gode historier
Kommumkation/brobygning mellem skole og hjem (Aula eller tlf)
Tæt kommunikation 
Vidensdeling
Billeder på MinUddannelse — kommunikation på flere måder

"Forældre er forskellige - hvordan kan skolen differentiere i skole/hjem samarbejde og se 
alle forældre som en ressource?”
Åben og imødekommende 
Fokus på at turde differentieres
Holder møder på andre loka tioner — mødelokaler, hjemme 
Forældre skal ligesom deres børn inkluderes 
Forældre skal også tage et ansvar — engagerer sig
Forældrene engagerer sig i lokalmiljøet og inddrager lokalmiljøet på skolen
Forældres positive opbakning til skolen
Dialog efter behov — differentiering i tid og form
Det giver mere mening at komme til møder, når eleven er med til mødet

3. Onentermg fra skolen
a Opstart af nyt skoleår 
b Børn

i. Magtanvendelse 
n Fravær 

c Personale
i. Sygefravær 
n Voldsindberetninger 

d Økonomi
i Status

Ad. 3a: Pt. 62 elever, to elever er flyttet siden sommerferien. Vi reguleres den 31. i hver 
måned ved ind- og udskrivning. En lærer og en pædagog har fået nye job. Eleverne og 
personalet kan testes for corona på skolen, poderne kommer indtil 1. november. Den ekstra 
rengøring fortsætter også til 1. november.
Ad. 3b: Lise orienterer om magtanvendelse på en elev - svært at gå i skole pt. Ved elevers 
fravær kontakter skolen hjemmet hurtigt, så børnene kan komme i skole igen.
Ad. 3c: Lise orienterer om sygefravær. Lise orienterer om voldsindberetninger.
Ad. 3d: Lise orienterer om budgettet og de forskellige poster - uddeler budget i kopi. Vi 
prioriterer legeplads vedligeholdelse, da den er slidt flere steder bl.a. i gummiunderlaget. 
Som det ser ud pt, så går der flere elever ud til sommer, end der kommer ind.
Vi har fået midler fra W. Phillips Stiftelsen til at etablere en rutsjebane på det grønne område 
bag skolen
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4. Orientering fra formanden
Ad. 4: Dejligt med besøg fra Lykkeliga til forældremødet

5. Høringssager

a. Budget 2022 - har været sendt i høring i forhold til nye forslag. Der har ikke været nye 
forslag i forhold til vores 1. høringssvar, så derfor har vi ikke forholdt os til 2. 
høringsrunde

Ad. 5: Ingen kommentarer

6. Evt.
Ad. 6: Motionsdag i morgen med løb fra Brugsen.

^ O

Side 3 af 3


